
Protokół Nr 28/2021

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 15 stycznia 2021r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID-19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1. Artur Juhnke - Przewodniczący;
2. Lucyna Pająk - Zastępca Przewodniczącego;
3. Barbara Szlezer -Członek;
4. Leszek Kąkol - Członek;
5. Robert Sieg - Członek.

( oraz zaproszeni goŚcie:

1. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Zbigniew Tymecki;
2. Kadrowa Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowe - Maria Chmielewska.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Artur Juhnke, który po
powitaniu zebranych zaproponował jego następujący porządek:

{

1. Otwarcieposiedzeniaiprzyjęcieporządku;
2. Analiza zatrudnienia w placówkach oświatowo - wychowawczych oraz analiza

wynagrodzeń uzyskiwanych przez pedagogów na poszczególnych stopniach awansu
zawodowego;

3. Opracowanie sprawozdania z pracy Komisji na 2020r.;
4. Zatwierdzenie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji;
5. Wolnewnioskiizakończenie.

W/w porz4dek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Dyrektor Zakładu Obsługi (światy Samorządowej przedstawił Komisji
informację w zakresie zatrudnienia w placówkach oświatowo - wychowawczych oraz
sprawozdanie w zakresie wynagrodzeń uzyskiwanych przez pedagogów na
poszczególnych stopniach awansu zawodowego (informacje stanowią za%czniki do
niniejszego protokołu). Dyrektor ZOOS przedstawił następnie stawki dodatków dla
nauczycieli m.in. funkcyjny, motywacyjny, wychowawstwo, jubileusz, odprawa
emerytalna, doraźne (zestawienie dodatków z listy płac za 2020r. stanowi załącznik do
niniejszego protokołu). Odnośnie średnich wynagrodzeń podkreślił, że uzyskano
wymagane wypłaty średniego wynagrodzenia dla nauczycieli, nie istnieje więc
konieczność wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniającego. Nadmienił, że istniało

1



zagrożenie dla wypłat średniego wynagrodzenia dla nauczycieli mianowanych, ale
udało się to zrealizować poprzez uruchomienie grantu oświatowego polegającego na
prowadzeniu za3ęć dodatkowych przez nauczycieli. Było to racjonalne wydatkowanie
środków, gdyż nauczyciele otrzymali wynagrodzenie za faktycznie wykonaną pracę, a
nie z tytułu dodatku uzupełniającego. W Szkole Podstawowej nr 1 będzie 314 godzin
zajęć dodatkowych, 126 godzin w Szkole Podstawowej Nr 3, 160 godzin w Lutowie,
140 godzin w Wałdowie, 90 godzin w Zalesiu i po 80 godzin w każdym z dwóch
przedszkoli miejskich. Dodał, że sprawozdanie zgodnie z ustawą będzie przedstawione
Radzie Miejskiej, Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz oświatowym związkom
zawodowym.
Pan Juhnke zapytał o przejście na emeryturę siedmiu nauczycieli, czy na ich miejsce
został ktoś zatrudniony, czy też dorabiają do emerytury. Kadrowa ZOOS odpowiedziała,
że z pięciu osób, które przeszły na emeryturę i z dwóch na świadczenie kompensacyjne
zatrudniono dalej dwóch emerytów. Dodała, że w skali całej gminy dalej pracu.ie pięciu
emerytów, jeden w szkole nr 1, dwóch w szkole nr 3, oraz po jednym w szkole w Zbożu
i WaMowie.

Komisja, po dokonaniu analizy, nie wniosła zastrzeżeń do przedstawionych informacji. (

Dyrektor ZOOS poinformował ponadto, że przy3e,ty budżet oświaty na 2021r. nie jest
wystarczający do realizacji wszystkich zadań. Powiedział, że ograniczono wydatki na
wynagrodzenia w kwocie łącznej w wysokości l.756.700zł., z czego w szkołach
l .398.l34zł. i 358.566zł. w przedszkolach. Przy tej skali ograniczeń oznacza to, że od
miesiąca listopada zabraknie środków na wynagrodzenia. Przypomniał, że w 2020r. to
ograniczenie wyniosło 1.530.OOOzł., jednak udało się zamknąć rok w ramach
istniejących środków po uzyskaniu wsparcia ze strony gminy w wysokości około
lOOtys.zł. Złożyło się na to dwukrotne umorzenie składki ZUS, obniżenie wydatków na
dowóz uczniów, pozyskanie środków z projektu urzędu marszałkowskiego z których
całkowicie finansowane przez cały rok dwa oddzia§ przedszkolne oraz ograniczenie
wydatków na godziny ponadwymiarowe, Podkreślił, że jego zdaniem w tym roku
prawdopodobnie nie nastąpią takie okoliczności jak wskazał powyże5, nie uda się
wygospodarować takich środków jak w 2020r. Pan Juhnke zapytał o badania
nauczycieli w klasach 1 -3. Dyrektor ZOOS odpowiedzial że w wyniku badań
przesiewowych nauczycieli stwierdzono jeden wynik pozytywny, ponadto wszystkie
szkoły potwierdziły gotowość do powrotu uczniów. Pani Pająk zapytała o to z jakich
środków odbywa się zatrudnienie pomocy biurowej, jej zdaniem można by zmniejszyć
tutaj godziny, zwłaszcza w czasie ograniczonej nauki. Dyrektor ZOOS odpowiedział,
że w tym zakresie mogliby się wypowiedzieć dyrektorzy szkół.

(

Ad.3. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie sprawozdanie ze swoich prac za
2020r.
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Ad.4. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protoko§ z dwóch swoich poprzednich
posiedzeń w miesiącu grudniu 2020r.

Ad.5. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Na sugestie Pani Pająk, w związku z informacją Dyrektora ZOOS w sprawie budżetu
oświaty na 2021r., Komisja postanowiła, że wystąpi do Burmistrza z pisemnym
zapytaniem o wskazane braki środków z przeznaczeniem na wypłaty wynagrodzeń dla
nauczycieli.

- Komisja ponadto postanowiła, w związku z pojawiającymi się doniesieniami
medialnymi dotyczącymi opóźnień w realizacji inwestycji rewitalizacji miasta, że
wystąpi z kolejnym pisemnym zapytaniem do Burmistrza , czy termin zakończenia tej
inwestycji jest zagrożony. Pan Kąkol zasugerował, aby w tym piśmie zaproponować
opracowanie wspólnie z wykonawcą miesięcznego harmonogramu prowadzenia prac
rewitalizacyjnych, co umożliwi prowadzenie bieżącego nadzoru nad przebiegiem tej
inwestycji.

<

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodniczący zakończył obrady.

(

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. Artur Juhnke - Przewodnicz4cy

2. LucynaPająk-Z-caPrzewodniczącego

3. Leszek Kąkol - Członek

4. Robert Sieg - Członek

5. Barbara Szlezer - Członek
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